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Päätösehdotus Kokouksen esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi. 

 
Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
 Pykälän käsittelyn jälkeen arkkitehti Ilari Ikävalko arkkitehtitoimisto Rosberg 

Ikävalkosta esitteli Rantaharjun asemakaavan osallistumis- ja 
arviointisuunnitelman ja opetusalapäällikkö Heikki Tuomainen 
koulutuskeskus Salpauksesta kertoi yleisemmin kampusalueen 
suunnitelmista. 

 
 Suunnittelija Niko Mäkinen ja tiimipäällikkö Henna Leppänen Ramboll 

Finland Oy:stä esittelivät Aniankedon asemakaavan luonnosvaiheesta 
saadut lausunnot ja mielipiteet sekä suunnitellut vastineet niihin. 

 
 Ilari Ikävalko ja Heikki Tuomainen poistuivat kokouksesta klo 16.58. 
 Niko Mäkinen ja Henna Leppänen poistuivat kokouksesta klo 17.42. 


